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Protokół 

z posiedzenia Rady Programowej Centrnm Kultury i Sportu „Ziemowit" w Kruszwicy 

24 luty 2014 rok 

Posiedzenie otworzyła Dyrektor Centrum Kultury i Sportu „ Z iemowit" w Kruszwicy Pani Agnieszka 

Chrząszcz przedstawiając tematykę obrad. Pani Karolina Kupski-Pieczyr'lska zapoznała Radę 

Programową z zarządzeniem Burmistrza powołującym Radę Programową, oraz poinformowała Radę o 

zakresie j ej pracy. 

Tematyka obrad wyglądała następująco: 

l . Świetlica w Chełmcach - funkcjonowanie i zapotrzebowanie. 

Pani Karol ina Kupsik-Pieczy11ska poinformowała Radę Programową o planowanym remoncie 

obiektu. Głos w tym punkcie zabrała Magdalena Jagiełłowicz proponując spotkanie z Komitetem 

Praw Dziecka, zorganizowanie nauki udzielan ia pierwszej pomocy j ako formy urozmaicenia i 

przyc iągnięcia dzieci i młodzieży do świetlicy. 

Omawiana była również cykliczna impreza - Imieniny Marii . Podjęta została dyskusja nad rodzajem 

muzyki oraz artysty j aki miałby wystąpić jako gwiazda wieczoru. Propozycja wykonawcy Andre 

została pozytywnie zaop iniowana przez skład Rady Programowej. 

2. Obiekt przy ul. Niepodległości 43 - funkcjonal ność, przygotowanie do sezonu artystycznego. 

Pani Dyrektor Agnieszka Chrząszcz omówiła etapy remontu obiektu, jego zapotrzebowanie. 

Podkreśl iła jak ważny j est ten obiekt z punktu w idzenia budynku w którym odbywać się mogą 

spektakle teatralne, występy i akademie dzieci i młodz ieży z całej Gminy. W 20 I 3 roku mieszkar'lcy 

Gminy K ruszwica 58 razy korzystali z tego obiektu. 

Pani Dyrektor Agnieszka Chrząszcz zwróciła s ię o sugestie i propozycje ze strony Rady Programowej 

w spraw ie obsadzania miej sc jurorskich w konkursach recytatorskich, plastycznych i wokalnych 

organizowanych przez CKIS „ Ziemowit" w Kruszwicy. 

Zgłoszono kandydatury: Pawła Lewartowskiego, Magdaleny Jag iełłowicz, Grażyny Strzelczyk, 

Elżb iety Nowosielskiej , Sylw i Lewartowskiej, Anny Bry ll, Wojciecha Wojtczaka, Mirosława 

Służałka. 

3. Hotelik Sportowy- funkcjonowanie obiektu, przygotowanie do sezonu. 

Pani Dyrektor Agn ieszka Chrząszcz omówiła stan przygotowania obiektu do sezonu. otwarcie 

Studia Fix (s iłown ia i zabieg kosmetyczny rybkami Garra Ruffa), odświeżen ie pokoi, remont schodów 

wejściowych . 

4. K o1ty tenisowe - przygotowanie do sezonu, zapotrzebowanie. 

Pani Dyrektor Agnieszka Chrząszcz omówiła stan przygotowania obiektu do sezonu. Podkreśliła 

jak dużym walorem estetycznym jest w tej chw il i budynek Fregaty przy legający do kortów. 

Podkreśliła potrzebę zakupu mączk i na korty i postawienia nowe pomieszczenia, które spełn iałoby 

rolę magazynku. Zwróciła również uwagę na potrzebę remontu toalet w Fregacie, które znajdują się 

od strony kortów. Głos zabrał Pan Andrzej Michalak potwierdzając potrzebę remontu toalet. 

5. Boiska p iłkarski e, bieżn ia - przygotowanie do sezonu, zapotrzebowanie. 

Pani Dyrektor Agnieszka Ch rząszcz omówi-la stan przygotowania o :ektu do sezonu, problemach 

z pleśnią pośniegową, problemach z kretami. Gfos zabrała Pani Ma łgorzata Luzak, która podkreśliła 


